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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 32 Dnr KS 2023/869 
 

Budget 2024, bildningsförvaltningen 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar bildningsförvaltningens detaljbudget 2024. 

Ärende 

Bildningsförvaltningen har inför det nya verksamhetsåret utformat en budget 
utifrån tilldelad budgetram på 207 471 000 kronor. Det ingår en generell 
ramsänkning med 1 miljon kronor, en ramhöjning med 1 250 000 kronor på 
grund av förhöjda personalomkostnadspålägg med en procentenhet, 
tilläggsanslag för lön 2023 med 3 667 000 kronor, 389 000 kronor har 
omfördelats från fritid- och kulturavdelningen samt 649 000 kronor har 
omfördelats till arbetsmarknadsenheten 

Budgeten är fördelad enligt vad som angivits i anvisningar till samt skattade 
kostnader och intäkter inför året 2024. 

Finansiering 
Ingen ytterligare verkan på kommunens ekonomi. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar bildningsförvaltningens detaljbudget 2024. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 

Karin Holmin (VH) biträdd av Margareta Mahmoud-Persson (KD) och 
Bengt-Arne Persson (L) föreslår att kommunstyrelsen föreslår 
kommunfullmäktige att utöka budgetramen med 9 046 000 kr, på grund av 
nuvarande skolstruktur och de ökade kostnaderna. Finansiering ur eget 
kapital. 

Ted Länsberg (SD) biträdd av Billy Anklew (SD) föreslår att 
kommunstyrelsen återremitterar ärendet, för att se om det finns andra 
möjligheter att skjuta pengar till bildningsförvaltningen och för att reda ut 
om verksamheten med en budget enligt bildningsutskottets förslag kan 
bedrivas så att den motsvarar skollagens krav. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 32, fortsättning Dnr KS 2023/869 
 

Beslutsgång 

Ordförande frågar först om kommunstyrelsen återremitterar ärendet enligt 
Länsbergs förslag och fastslår att svaret är nej. 

Omröstning begärs. Ordförande klargör beslutsgången vid omröstningen: Ja 
för att avgöra ärendet idag, nej för att återremittera det enligt Länsbergs 
förslag. 

Ja: Mats Ericsson (C), Anders Häggkvist (C), Johan Fredholm (M), 
Lars-Olof Mattsson (M), Leif Nilsson (S), Lars-Gunnar Nordlander (S). 
Nej: Margareta Mahmoud-Persson (KD), Bengt-Arne Persson (L), 
Billy Anklew (SD), Ted Länsberg (SD), Karin Holmin (VH). 

Ordförande fastslår att kommunstyrelsen med sex ja mot fem nej avgör 
ärendet idag. 

Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag eller enligt Holmins förslag och fastslår att 
kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets förslag. 

Omröstning begärs. Ordförande klargör beslutsgången vid omröstningen: Ja 
för bildningsutskottets förslag, nej för Holmins förslag. 

Ja: Mats Ericsson (C), Anders Häggkvist (C), Johan Fredholm (M), 
Lars-Olof Mattsson (M), Leif Nilsson (S), Lars-Gunnar Nordlander (S). 
Nej: Margareta Mahmoud-Persson (KD), Bengt-Arne Persson (L), 
Billy Anklew (SD), Ted Länsberg (SD), Karin Holmin (VH). 

Ordförande fastslår att kommunstyrelsen med sex ja mot fem nej beslutar 
enligt bildningsutskottets förslag. 

Reservation 

Margareta Mahmoud-Persson (KD), Bengt-Arne Persson (L) 
Billy Anklew (SD), Ted Länsberg (SD) och Karin Holmin (VH) reserverar 
sig mot kommunstyrelsens beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Ekonom 
Chef kulturskolan 

5



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 33 Dnr KS 2023/167 
 

 

Riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete. 

Ärende 

Kvalitetsavdelningen vid bildningsförvaltningen har tillsammans med 
rektorer och skolchef arbetat fram en riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete 
under den tid bildningsförvaltningen deltagit i samverkan för bästa skola. 
Denna samverkan har skett tillsammans med Skolverket och 
Mittuniversitetet i syfte att stärka det systematiska kvalitetsarbetet så att barn 
och elever möts av en undervisning som motsvarar deras förutsättningar och 
behov. När bildningsförvaltningen gick med i samverkan för bästa skola 
saknades en tydlig riktning för systematiskt kvalitetsarbete och det fanns 
även brister i till exempel en gemensam riktning/vision och samlad målbild, 
vad bildningsförvaltningen förväntar sig av kvalitetsarbetet samt hur arbetet 
ska gå till och vad arbetet bör innehålla. Riktlinjen är nu det samlade 
dokument kring systematiskt kvalitetsarbete som bildningsförvaltningen har 
saknat.  

En riktlinje utgör den grund och tydlighet i arbetet med systematiskt 
kvalitetsarbete som har saknats, vilket ger bildningsförvaltningens 
verksamheter goda förutsättningar att bedriva ett utvecklingsarbete mot 
gemensamma mål. 

Finansiering 
Dokumentet har ingen påverkan på kommunens ekonomi. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 33, fortsättning Dnr KS 2023/167 
 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Utvecklingsledare 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 34 Dnr KS 2024/181 
 

 

Riktlinje för tillsyn av fristående verksamhet 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för tillsyn av fristående verksamhet och 
pedagogisk omsorg, samt inför att tillsyn ska genomföras vartannat år. 

Ärende 

Härjedalens kommun har tillsynsansvar enligt skollagen 26 kap 4 §, för 
fristående förskolor och enskild pedagogisk omsorg i kommunen. Tillsynen 
sker årligen och utförs av tjänstemän på bildningsförvaltningen. Med tillsyn 
avses en självständig granskning som har till syfte att kontrollera om den 
verksamhet som granskas uppfyller de krav som följer av lagar och andra 
föreskrifter. Syftet med tillsynen är att granska hur fristående förskolor 
arbetar med att ge barn och elever förutsättningar att utvecklas i förhållande 
till målen i läroplan för förskolan (Lpfö 18) och läroplan för grundskolan, 
förskoleklassen och fritidshemmet (Lgr22). Vid tillsynen granskas hur 
huvudmän, skolchef, rektorer och pedagoger tar sitt ansvar vad gäller att 
säkerställa att skollagens och läroplanens mål har uppfyllts. För enskild 
pedagogisk omsorg är Lpfö18 och Lgr22 vägledande. 
 
Riktlinjen vid tillsyn av fristående verksamhet och pedagogisk omsorg är 
framtagen av kvalitetsavdelningen i bildningsförvaltningen. Riktlinjen är 
tänkt att förtydliga syfte, tillsynens innehåll, tillvägagångssätt och vilket 
beslutsunderlag som används så att inga frågetecken uppstår kring uppdrag 
eller utförande av tillsynen.  
 
Kommunen har genomfört tillsyn varje år men bildningsförvaltningen 
föreslår nu att tillsynen görs vartannat år. 

Härjedalens kommun ska genomföra regelbundna tillsynsbesök vid 
fristående förskolor och fritidshem i kommunen. I Härjedalen finns det en 
verksamhet som omfattas av sådan tillsyn, förskolan Kongron i Hede. 
Erfarenhet från de senaste årens tillsynprocess visar att tiden från genomförd 
tillsyn och meddelande om beslut är alltför kort för att kunna mäta resultat 
av det utvecklingsarbete som bedrivs under perioden fram till nästkommande 
tillsyn, varför bildningsförvaltningen föreslår att tillsyn hädanefter ska 
bedrivas vartannat år. 

Finansiering 
Ingen verkan på kommunens ekonomi. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 34, fortsättning Dnr KS 2024/181 
 

 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för tillsyn av fristående verksamhet och 
pedagogisk omsorg, samt inför att tillsyn ska genomföras vartannat år. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) förslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svart är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Utvecklingsledare 
Kvalitetsutvecklare 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 35 Dnr KS 2024/220 
 

 

Riktlinje för uppsökande verksamhet i förskolan 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för uppsökande verksamhet i förskola. 

Ärende 

Från den 1 juli 2023 gäller ändring i skollagen 8 kap. 12 § och 14 § som 
syftar till att fler barn ska gå i förskolan och få möjlighet till en bättre 
språkutveckling i svenska. (SFS 2022:833) 
 
Det här innebär det nya bestämmelserna: 
Alla kommuner behöver arbeta uppsökande och ta kontakt med 
vårdnadshavarna till de barn som är folkbokförda i kommunen men inte har 
en plats i förskolan. Det ska göras inför hösten det år barnet fyller tre år. 
 
Alla kommuner behöver erbjuda och reservera en förskoleplats till vissa 
grupper av barn, även om barnets vårdnadshavare inte har ansökt om 
förskoleplats. 
 
Kommunen ska sträva efter att erbjuda även andra barn som har behov av 
förskola för en bättre språkutveckling i svenska en plats även om inget 
önskemål har anmälts av barnets vårdnadshavare. 

Bildningsförvaltningen har utifrån de nya bestämmelserna i skollagen tagit 
fram en riktlinje som tydliggör vad lagen innebär och hur Härjedalens 
kommun ska gå till väga för att bedriva uppsökande verksamhet i förskola. 

Finansiering 
Ingen verkan på kommunens ekonomi. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för uppsökande verksamhet i förskola. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 35, fortsättning Dnr KS 2024/220 
 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Utvecklingsledare 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 36 Dnr KS 2024/55 
 

 

Regler för inackorderingstillägg 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige antar regler för inackorderingstillägg. De nya reglerna 
gäller från och med att kommunfullmäktiges protokoll är justerat. 

Ärende 

Bildningsförvaltningen har skrivit förslag till regler för 
inackorderingstillägg. De bedömningar som förslagen grundar sig på är att 
inackorderingstillägg beviljas endast till gymnasieelev som mottagits i första 
hand. Elev kan till gymnasieantagningen åberopa särskilda skäl för att bli 
mottagna i första hand även om programmet som eleven sökt finns hos 
hemkommunen. Gymnasieelev som byter program efter antagningen blir 
mottagen i andra hand och förlorar därmed sin rätt till inackorderingstillägg. 

Bildningsförvaltningen föreslår att elev som av särskilda skäl blivit mottagen 
i första hand och som efter antagning vill byta till program vid Härjedalens 
gymnasium eller annat kommunalt gymnasium där elev skulle blivit 
mottagen i första hand på grund av särskilda skäl, ska få behålla sitt 
inackorderingstillägg förutsatt att övriga kriterier för att få tillägget är 
uppfyllda. Bildningsförvaltningen föreslår att formuleringen ”särskilda skäl” 
tas bort från reglerna eftersom särskilda skäl endast kan åberopas till 
gymnasieantagningen. Bildningsförvaltningen föreslår att reglerna 
kompletteras med att bidragsbrott polisanmäls. Förvaltningschefen, inte 
rektor, har delegation på beslut om inackorderingstillägg. 

Elev som på grund av långa avstånd måste bo inackorderad på studieorten 
oavsett om de byter program blir idag drabbade då inackorderingstillägget 
dras in när programbyte sker efter antagning. 

Finansiering 
Förslaget bedöms ha obetydlig eller ingen verkan på kommunens ekonomi. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige antar regler för inackorderingstillägg. De nya reglerna 
gäller från och med att kommunfullmäktiges protokoll är justerat. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 36, fortsättning Dnr KS 2024/55 
 

 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Rektor Härjedalens gymnasium 
Förvaltningsadministratör 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 37  
 

 

Hej främling!, information 

Ärende 

Samira Musa och Emma Anesson från föreningen Hej Främling! lämnar 
kommunstyrelsen en information om föreningens verksamhet. 

Föreningen bedriver främst hälsofrämjande arbete, både för fysiskt och 
psykiskt välmående. Musa och Jangö berättar om föreningens verksamheter, 
verksamhetsområde och olika metoder man arbetar med. Föreningens arbete 
har varit framgångsrikt och man utsågs på årets idrottsgala till Årets Peppare 
2024. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 38  
 

 

Bildningsförvaltningens verksamheter, information 

Ärende 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård lämnar kommunstyrelsen en 
information om aktuella frågor och utmaningar vid bildningsförvaltningen. 
Trots att andelen behöriga lärare vid kommunens skolor är stor finns ännu 
vissa problem med kompetensförsörjning, särskilt vad gäller vikarier och 
rektorer. Kommunens skolstruktur gör det svårare att skapa likvärdiga 
förutsättningar för eleverna att tillgodogöra sig kunskap, och det syns också i 
resultaten. I år kommer budgeten med dess sparkrav att innebära en stor 
utmaning. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 39 Dnr KS 2024/200 
 

 

Kvalitetsberättelse 2023 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner Kvalitetsberättelse för socialförvaltningen 
Härjedalens kommun 2023 

Ärende 

Förslag till Kvalitetsberättelse 2023 för socialförvaltningen har upprättats. 
Kvalitetsberättelsen innehåller ett urval av områden för det systematiska 
kvalitetsarbetet inom socialnämndens verksamheter med förslag på 
fokusområden inför kommande år. 
 
Enligt Socialstyrelsens föreskrifter och allmänna råd om ledningssystem för 
systematiskt kvalitetsarbete (SOSFS 2011:9) bör bland annat de som 
bedriver socialtjänst varje år upprätta en sammanhållen kvalitetsberättelse av 
vilken det bör framgå hur förvaltningens kvalitetsarbete bedrivits under det 
gångna året. 

Kvalitetsberättelsen utgör en grund för beslut om fokusområden och viktiga 
aktiviteter för att stärka kvaliteten i socialförvaltningens verksamheter. 

Finansiering 
Kan ha viss ekonomisk påverkan, till exempel utifrån behovet av 
utbildningsinsatser. 

Förslag från beredande organ 

Socialutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen godkänner Kvalitetsberättelse för socialförvaltningen 
Härjedalens kommun 2023 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt socialutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef sociala 
Socialt ansvarig samordnare (SAS) 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 40 Dnr KS 2024/201 
 

 

Patientsäkerhetsberättelse 2023 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner patientsäkerhetsberättelsen för 
socialförvaltningen Härjedalens kommun 2023. 

Ärende 

Socialförvaltningen har tagit fram patientsäkerhetsberättelse gällande 
verksamhetsåret 2023 samt planerade aktiviteter och mål för 2024. 

Patientsäkerhetsberättelsen ligger till grund för beslut om mål och viktiga 
aktiviteter för att stärka patientsäkerheten i berörda verksamheter.  

Finansiering 
Kan ha ekonomisk påverkan utifrån behovet av utbildningsinsatser. 

Förslag från beredande organ 

Socialutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen godkänner patientsäkerhetsberättelsen för 
socialförvaltningen Härjedalens kommun 2023. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt socialutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef sociala 
Socialt ansvarig samordnare (SAS) 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 41 Dnr KS 2024/110 
 

 

Riktlinje för tillsyn av arkivvård 

Beslut 

Kommunstyrelsen i egenskap av arkivmyndighet antar riktlinjen för tillsyn 
av arkivvård. 

Ärende 

Enligt arkivlagen ska kommunens särskilda arkivmyndighet utöva tillsyn 
över att myndigheterna fullgör sina skyldigheter gällande arkivvård. I 
arkivvården ingår alla moment i myndigheternas dokumenthantering och 
arkivbildning. 

För att korta ner momenten kring tillsynen har ett förslag till övergripande 
riktlinje tagits fram. Den ersätter de periodiska tillsynsplanerna. Tillsynerna 
kommer istället att planeras av tillsynsfunktionen, i detta fall 
kommunarkivarien, som sedan rapporterar eventuella avvikelser till 
arkivmyndigheten. 

Riktlinjen har tagits fram för att uppfylla lagkravet som arkivmyndigheten 
har i sin roll som tillsynsmyndighet. Syftet är också att underlätta för 
verksamheterna att utveckla och förbättra hanteringen av allmänna 
handlingar samt att förenkla och korta ned tillsynsprocessen. 

Finansiering 
Riktlinjen för tillsyn av arkivvård förväntas inte ha någon direkt effekt på 
kommunens ekonomi. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen i egenskap av arkivmyndighet antar riktlinjen för tillsyn 
av arkivvård. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunarkivarie 
IT- och kanslichef 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 42 Dnr KS 2024/146 
 

Bygdemedel 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen prioriterar bygdemedelsansökningarna enligt det förslag 
till budget 2024 som bygdemedelsgrupperna har arbetat fram. 

Ärende 

Länsstyrelsen beslutar om ersättningar till bygder som har drabbats av 
vattenkraftutbyggnaden, så kallade bygdemedel. Innan Länsstyrelsen fattar 
sitt beslut ska kommunen yttra sig över inkomna ansökningar om 
bygdemedel. 

Finansiering 
Ärendet har ingen verkan på kommunens finanser. 

Förslag under sammanträdet 

Mats Ericsson (C) biträdd av Karin Holmin (VH) och Ted Länsberg (SD) 
föreslår att kommunstyrelsen prioriterar bygdemedelsansökningarna enligt 
det förslag till budget 2024 som bygdemedelsgrupperna har arbetat fram. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Ericssons förslag och 
fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Landsbygdsutvecklare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 43 Dnr KS 2024/205 
 

 

Planbesked Funäsdalen 17:52 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige i Härjedalens kommun beviljar planbesked. 

Planen prövas genom utökat planförfarande. 

Planbeskedet upphör att gälla om inte planstart skett inom tre år från 
beslutsdatum och om inte planavtal ingåtts inom fyra månader från det att 
kommunen meddelat att planstart kan ske. 

Avgiften är 25 000 kronor enligt punkt 20.1 i fastställd taxa. Faktura skickas 
separat. 

Ärende 

Svensk Markexploatering AB ansöker om planbesked för fastigheten 
Funäsdalen 17:52. Ansökan avser cirka tolv till femton tomter för bostäder 
samt byggnation av en fjällrestaurang. Ansökan avser det område som idag 
är planerat för övernattningsstugor och camping i Tänndalen. 

Finansiering 
Kommunen bedöms inte få några kostnader. Befintligt vatten- och 
avloppsnät och gatunät kan kopplas på och eventuella förbättringar och 
förlängningar av befintliga vägar bekostas av exploatör. 

Områdets placering och förutsättningar medför goda möjligheter för boende 
året om, vilket kan innebära ökade skatteintäkter och minskade kostnader för 
kommunens service i och med större möjligheter till samordning för 
skolskjuts, hemtjänst och liknande. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 43, fortsättning Dnr KS 2024/205 
 

 

Förslag från beredande organ 

Miljö- och byggnämndens förslag: 

Kommunfullmäktige i Härjedalens kommun beviljar planbesked. 

Planen prövas genom utökat planförfarande. 

Planbeskedet upphör att gälla om inte planstart skett inom tre år från 
beslutsdatum och om inte planavtal ingåtts inom fyra månader från det att 
kommunen meddelat att planstart kan ske. 

Avgiften är 25 000 kronor enligt punkt 20.1 i fastställd taxa. Faktura skickas 
separat. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt miljö- och 
byggnämndens förslag och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Sökande 
Miljö- och byggavdelningen 
Samhällsutvecklingsförvaltningen 
Vatten och miljöresurs mitt AB 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 44 Dnr KS 2023/1053 
 

Val av ledamot i socialutskottet efter 
Elisabeth Kråik (M) 

Beslut 

Kommunstyrelsen väljer Maria Syrjälä (M) till ledamot i 
kommunledningsutskottet. 

Ärende 

30 november 2023 befriade kommunfullmäktige Elisabeth Kråik (M) från 
uppdraget som ersättare i kommunstyrelsen. Därmed upphörde också Kråiks 
uppdrag som ledamot i socialutskottet och kommunstyrelsen ska därför välja 
en ny ledamot i Kråiks ställe. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen väljer Maria Syrjälä (M) 
till ledamot i socialutskottet. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Fredholms förslag 
och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
HR-avdelning 
Utvecklare webbtjänster 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 45 Dnr KS 2024/254 
 

Val av ersättare i socialutskottet efter Maria Syrjälä (M) 

Beslut 

Kommunstyrelsen väljer Anita Thuresson (M) till ersättare i socialutskottet. 

Ärende 

Kommunstyrelsen valde vid dagens sammanträde Maria Syrjälä (M) till 
ledamot i socialutskottet. Då Syrjälä sedan tidigare var ersättare i 
socialutskottet ska kommunstyrelsen välja en ersättare i hennes ställe. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen väljer 
Anita Thuresson (M) till ersättare i socialutskottet. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Fredholms förslag 
och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
HR-avdelning  
Utvecklare webbtjänster  
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 46 Dnr KS 2024/195 
 

 

Val av ett ombud med ersättare till Härjedalen Airport 
AB 2024–2027 

Beslut 

Kommunstyrelsen väljer Lars Gunnar Nordlander (S) till ombud till 
Härjedalen Airport AB och väljer Anders Häggkvist (C) till hans ersättare. 

Ärende 

Då flygplatsen i Sveg numer bedrivs i bolagsform måste kommunstyrelsen 
utse ett ombud och en ersättare att föra kommunens talan vid 
bolagsstämman. 

Förslag under sammanträdet 

Lars-Olof Mattsson (M) föreslår att kommunstyrelsen väljer 
Lars-Gunnar Nordlander (S) till ombud till Härjedalen Airport AB och 
Anders Häggkvist (C) till hans ersättare. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Mattssons förslag 
och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 47 Dnr KS 2024/119 
 

Val av styrelseledamot i stiftelsen Signe och Ingemar 
Löfgrens Minnesfond 

Beslut 

Kommunstyrelsen väljer Ulrika Karlsson, Vemdalen, till ledamot i styrelsen 
för stiftelsen Signe och Ingemar Löfgrens minnesfond. 

Ärende 

Heilborns advokatbyrå i Östersund arbetar med att starta stiftelsen Signe och 
Ingemar Löfgrens minnesfond, vilken ska främja levnadsförhållandena för 
ungdom i Jämtlands län, företrädesvis i Härjedalen och särskilt i Vemdalens 
församling. Enligt stadgarna för den blivande stiftelsen ska en av dess 
styrelseledamöter utses av Härjedalens kommuns kommunstyrelse. 

Finansiering 
Ärendet påverkar inte kommunens ekonomi. Kommunens åtagande består 
endast i att utse en ledamot till stiftelsens styrelse. 

Förslag under sammanträdet 

Anders Häggkvist (C) föreslår att kommunstyrelsen väljer Ulrika Karlsson, 
Vemdalen, till ledamot i styrelsen för stiftelsen Signe och Ingemar Löfgrens 
minnesfond. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Häggkvists förslag 
och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Advokat Jan Heilborn 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 48 Dnr KS 2024/264 
 

Val av ersättare i bildningsutskottet efter Lukas 
Segolsson (SD) 

Beslut 

Kommunstyrelsen väljer Jan Johansson (SD) till ersättare i bildningsutskottet 
i Lukas Segolssons (SD) ställe. 

Ärende 

Lukas Segolsson avsäger sig platsen som ersättare i bildningsutskottet. 
Kommunstyrelsen har möjlighet att välja en ersättare i Segolssons ställe 

Förslag under sammanträdet 

Ted Länsberg (SD) föreslår att kommunstyrelsen väljer Jan Johansson (SD) 
till ersättare i bildningsutskottet i Lukas Segolssons (SD) ställe. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Länsbergs förslag 
och fastslår att svaret är ja.  

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
HR-avdelning 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 49 Dnr KS 2024/60 
 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ekonomichef Ola Regnander lämnar kommunstyrelsen en information om 
kommunens ekonomiska ställning till och med februari 2024. Kommunen 
har hittills gjort ett 14,2 miljoner kronor sämre än budgeterat resultat. 
Kostnaderna drivs bland annat av upplupna lönekostnader sedan jul- och 
nyårshelgerna, samt av den IT-attack som kommunen drabbades av den 23 
december. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunrevisorerna 

27



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 50  
 

 

Meddelanden 

Ärende 

Kommunstyrelsen delges följande meddelanden: 

Protokoll § 8, 2024-02-19, Årsbokslut 2023 för Gemensamma nämnden för 
upphandling av sjukvårdsprodukter med mera 

Protokoll Inlandskommunernas ekonomiska förening 2023-10-27 

Protokoll Inlandskommunernas ekonomiska förening 2023-12-08 

Protokoll Inlandskommunernas ekonomiska förening 2024-02-29 

Protokoll Rådet för pensionärer och funktionsvarierade 2024-03-08 

Protokoll, 2024-02-26, styrelsen för Samordningsförbundet i Jämtlands län 

Protokollsutdrag Bergs kommunstyrelse 2024-02-27 
Internkontrollplan 2024 och bolagsstyrningsrapport 2023 för Biogas i 
Jämtland-Härjedalen AB 

Sammanträdesplan för Sveriges Kommuner och Regioner 2025 

Svar efter granskning av Härjedalen kommuns efterlevnad av 
dataskyddsförordningen 2023 

Tjänsteskrivelse, årsredovisning 2023, Överförmyndarnämnden 

Årsredovisning 2023 Samordningsförbundet i Jämtlands län 

Årsredovisning 2023 och aktieägartillskott, Biogas i Jämtland- Härjedalen 

Årsredovisning Inlandskommunernas ekonomiska förening 2023 

Årsredovisning överförmyndarnämnden 2023 

Överförmyndarnämnden § 5 2024-03-14 
Införande av logotyp 

Överförmyndarnämnden § 6 2024-03-14 
Årsredovisning 2023 

Överförmyndarnämnden § 7 2024-03-14 
Uppföljning intern kontroll 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 50, fortsättning  
 

 

Överenskommelse om omställning till en långsiktigt hållbar socialtjänst, 
Sveriges kommuner och regioner 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 51  
 

 

Delegationsbeslut 

Ärende 

Kommunstyrelsen delges rapporter om delegationsbeslut som kan 
överklagas med laglighetsprövning och som fattats sedan senaste 
kommunstyrelsesammanträde. 

Dnr Ärende Beslutsfattare 

Dokumentid 
161006 

Avtalsrapport februari 2024 Flera olika 

Dokumentid 
161170 

Delegationsbeslut 
ekonomiavdelningen 
(avskrivningar fordringar) 

Ekonomichef 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 52 Dnr KS 2023/377 
 

 

Ej verkställda beslut 2023 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar rapporten över ej verkställda beslut till 
kommunfullmäktige. 

Ärende 

Rapportering av ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om 
stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) för kvartal fyra 2023 
föreligger.  

Kommunstyrelsen ska som ansvarig nämnd kvartalsvis lämna en statistikrapport 
till fullmäktige som redogör för antalet gynnande beslut enligt SoL och LSS 
som inte har verkställts inom tre månader från beslutsdatum, samt antalet 
gynnande beslut där verkställigheten har avbrutits och inte återupptagits inom 
tre månader.  

Rapporten ska visa de olika typer av bistånd som inte verkställts, samt hur lång 
tid som gått från beslut till verkställighet i varje enskilt fall. Statistiken ska vara 
uppdelad på kön.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar rapporten till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja.  

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 53  
 

Övrig fråga, fastighetsförsäljning i Funäsdalen 

Ärende 

Bengt-Arne Persson (L) frågar vilka villkor som ställdes till köparna då 
kommunen sålde en viss fastighet i Funäsdalen. Ordförande 
Lars-Gunnar Nordlander (S) svarar att i köpeavtalet finns ett villkor att 
fastigheten inte får säljas vidare innan fastigheten har bebyggts med hus för 
permanent boende, inte heller får fastigheten säljas vidare inom två år från 
det att permanent boende har byggts på fastigheten. Om köparen trots dessa 
villkor skulle sälja fastigheten vidare har kommunen möjlighet att kräva 
köparen på ett vite. Den specifika fastighet som Persson avser ligger nu ute 
till försäljning, trots att köpeavtalets villkor inte är uppfyllda. Kommunens 
mark- och exploateringsåtgärder undersöker därför vilka möjligheter 
kommunen har att kräva vite. 

Kommunstyrelsen diskuterar hur man i allmänhet skulle kunna stävja att de 
fastigheter som kommunen säljer i syfte att skapa permanenta boenden köps 
i rent spekulativa syften. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 54  
 

Övrig fråga, korrespondens till kommunstyrelsen 

Ärende 

Bengt-Arne Persson (L) frågar hur det kommer sig att ett brev till 
kommunstyrelsen med frågor angående överlämnandet av skötselansvaret 
för en viss väg i kommunen inte har besvarats. Kommunchef Gunnel 
Gyllander svarar att brevet har besvarats, men svaret har inte registrerats i 
kommunens diarium. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 55  
 

Övrig fråga, förutsättningar för extra val 

Ärende 

Ted Länsberg (SD) frågar vilka förutsättningar som behöver uppfyllas för att 
kunna hålla extra val till kommunfullmäktige. Lars-Olof Mattsson (M) 
svarar att kommunfullmäktige får utlysa extra val om minst två tredjedelar 
av närvarande ledamöter röstar för det och minst sex månaders tid har gått 
sedan nyvalda kommunfullmäktige första gången sammanträdde. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 56  
 

Övrig fråga, skollokaler 

Ärende 

Karin Holmin (VH) frågar hur kommunen arbetar med det föreläggande 
gällande skollokaler som miljö- och byggnämnden har lämnat kommunen. 
Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att arbete med åtgärder enligt 
föreläggandet kommer påbörjas under morgondagen, samhällsutvecklings-
utskottets ordförande Lars-Olof Matsson (M) upplyser kommunstyrelsen att 
samhällsutvecklingsutskottet under sitt nästkommande sammanträde 
kommer att få en information om åtgärder med anledning av föreläggandet. 

Karin Holmin (VH) frågar var det finns för riktlinjer för inredningen av 
Södra skolans nya lokaler. Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att man 
återanvänder sådana inventarier som fortfarande är brukbara, i övriga fall 
måste man naturligtvis köpa nya. 

Karin Holmin (VH) frågar om skolan får eller inte får använda de 
undervisningslokaler på Södra skolan som ligger i samma våningsplan som 
kafeterian. Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att lokalerna får användas, 
men kanske måste man bättre sprida information om detta bland dem som 
närmast berörs. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 57  
 

Övrig fråga, fastighetsavdelning 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar om alla kommunens fastighetsfrågor 
fortsättningsvis kommer att beredas vid den nybildade fastighetsavdelningen. 
Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att det beror på den enskilda frågans 
natur. Frågor som kan anses vara av mer strategisk art, såsom vilka 
fastigheter kommunen ska köpa eller sälja, kommer sannolikt behandlas 
också på kommunledningsnivå, medan fastighetsfrågor som närmare rör den 
löpande verksamheten kommer att hanteras vid fastighetsavdelningen. 

_____ 

36



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 58  
 

Övrig fråga, personalärenden 

Ärende 

Karin Holmin (VH) ber om en uppdatering av personalärenden som är 
aktuella vid kommunen. Det gäller anmälan mot en förvaltningschef om 
kränkningar, avstängning av en av kommunens avdelningschefer och en 
tvisteförhandling. Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att vad gäller 
anmälan om kränkningar har kommunen av den anlitade konsultfirman fått 
svar att de anmälda företeelserna inte i lagens mening kan anses vara 
kränkningar. Konsultfirmans skriftliga rapport kommer att redovisas för 
kommunstyrelsen. 

Vad gäller de andra ärendena finns ingen ny information att lämna. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 59  
 

Övrig fråga, rekryteringsprocess kommunchef 

Ärende 

Jan Johansson (SD) frågar, med anledning av kommunchef Gunnel 
Gyllanders besked att hon till sommaren tar ut pension, om processen att 
rekrytera en ny kommunchef har påbörjats. Kommunchef Gunnel Gyllander 
svarar att processen just har inletts. I ett första skede ska en kravprofil tas 
fram, därefter kommer en konsult anlitas för att hjälpa till med rekryteringen. 
Troligen kommer det inte förrän till hösten vara aktuellt med 
anställningsintervjuer. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-03-20 

Ks § 60  
 

Övrig fråga, nettoökning av antal chefer inom 
kommunen 

Ärende 

Ted Länsberg (SD) visar lönelistor till stöd för påståendet att antalet chefer i 
kommunen har ökat sedan 2018. Kommunchef Gunnel Gyllander kommer 
inför kommunstyrelsens sammanträde i maj ta fram exakta uppgifter om hur 
många chefer som sedan 2018 har tillkommit i kommunens organisation, 
samt hur många anställda varje chef ansvarar för att leda. Uppgifterna ska 
redovisas uppdelat på förvaltning, avdelning och enhet. 

_____ 

39


	Protokoll förstasida [Protokoll alla]
	Ks § 32 2024-03-20
Budget 2024, bildningsförvaltningen
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 33 2024-03-20
Riktlinje för systematiskt kvalitetsarbete
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 34 2024-03-20
Riktlinje för tillsyn av fristående verksamhet
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 35 2024-03-20
Riktlinje för uppsökande verksamhet i förskolan 
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 36 2024-03-20
Regler för inackorderingstillägg
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 37 2024-03-20
Hej främling!, information
	Ks § 38 2024-03-20
Bildningsförvaltningens verksamheter, information
	Ks § 39 2024-03-20
Kvalitetsberättelse 2023
	Ks § 40 2024-03-20
Patientsäkerhetsberättelse 2023
	Ks § 41 2024-03-20
Riktlinje för tillsyn av arkivvård
	Ks § 42 2024-03-20
Bygdemedel 2024
	Ks § 43 2024-03-20
Planbesked Funäsdalen 17:52
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 44 2024-03-20
Val av ledamot i socialutskottet efter Elisabeth Kråik (M)
	Ks § 45 2024-03-20
Val av ersättare i socialutskottet efter Maria Syrjälä (M)
	Ks § 46 2024-03-20
Val av ett ombud med ersättare till Härjedalen Airport AB 2024-2027
	Ks § 47 2024-03-20
Val av styrelseledamot i stiftelsen Signe och Ingemar Löfgrens Minnesfond
	Ks § 48 2024-03-20
Val av ersättare i bildningsutskottet efter Lukas Segolsson (SD)
	Ks § 49 2024-03-20
Ekonomisk uppföljning
	Ks § 50 2024-03-20
Meddelanden
	Sida 1
	Sida 2

	Ks § 51 2024-03-20
Delegationsbeslut
	Ks § 52 2024-03-20
Ej verkställda beslut 2023
	Ks § 53 2024-03-20
Övrig fråga, fastighetsförsäljning i Funäsdalen
	Ks § 54 2024-03-20
Övrig fråga, korrespondens till kommunstyrelsen
	Ks § 55 2024-03-20
Övrig fråga, förutsättningar för extra val
	Ks § 56 2024-03-20
Övrig fråga, skollokaler
	Ks § 57 2024-03-20
Övrig fråga, fastighetsavdelning
	Ks § 58 2024-03-20
Övrig fråga, personalärenden
	Ks § 59 2024-03-20
Övrig fråga, rekryteringsprocess kommunchef
	Ks § 60 2024-03-20
Övrig fråga, nettoökning av antal chefer inom kommunen

